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     Verdal 23.09.2024 
 

Styremøte Verdal Orienteringsklubb 
Til stede: 
Arne Espen Dillan, møteleder 
Karl Arne Melbye 
Lars-Børre Hallem 
(Kurt Ove Melbye) 
Ole Morten Frøseth 
Margrete Skjerve 
Nina Stensland Melbye, referent 
Kjell Lundsaunet 
() = fravær 
 

 
1. Informasjon fra leder: 

 
1.1 Kompetansehelg 
• Det arrangeres i år igjen fysisk kompetansehelg på Gardermoen 2.-3.november. Klubben burde 

sende noen, hvem avklares innen påmeldingsfristen 30.september. 
 

1.2 Arrangement 
• Forslag om å arrangere O-festival i 2030, i samarbeid med Frol. Frol er positive til dette. Styret 

ønsker at leder, kasserer og leder sportslig tar et møte med Frol for å diskutere om dette er 
aktuelt. Diskuteres videre i neste møte. 

 
1.3 O-klær 
• Det etterspørres større utvalg av O-klær. Spesielt ønske om mer yttertøy, og sprinttøy er også 

nevnt. Ole Morten sjekker pris og utvalg fra Trimtex, Kan vi få opp noen prøver fra Trimtex og 
sjekke interessen? Arne Espen sjekker mulig sponsing/bruk av Sparebanken sin kolleksjon. 
 

1.4 Dugnadsfest etter NM.  
Forslag om 9.november på Soltun. Lars Børre sjekker med kommunen ang skjenkebevilling. 
Styret er festkomite. 
 

 
2. Runde fra komiteene: 
 
Skihyttekomiteen/tråkkemaskin ved Kjell Lundsaunet: 
- Skihytta har vært åpen to helger, greit besøk 
- Det har vært arrangert en veddugnad, en til planlegges. 
- VOK har avtale om å ta over tråkkemaskina på Volhaugen etter 10 år. Kommunen lager en avtale for 

overtakelse av tråkkemaskina. Dersom vi skal være med i Verdal Tråkkemaskiner vil tråkkemaskina 
vår inngå i selskapet. Styret anser dette som hensiktsmessig, under visse forutsetninger.  

 
 

        Sportslig utvalg ved Ole Morten Frøseth: 
- Det har vært en aktiv sesong 
- Møte for planlegging av neste sesong planlegges 
- Det jobbes med terminlista, så vi må beslutte hvilke løp vi vil arrangere 
- Klubbmøte planlegges i forbindelse med tverridretts-samling. Det blir arrangert O-løp i denne 

forbindelse. 
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- Vi får mange jr-løpere neste sesong. Dette innebærer mye reise, og det bør diskuteres hva som 
dekkes av klubben.  

- Verdalssamling arrangeres 2.november, spørsmål om vi kan kjøre ei basisøkt.  
 

Tur-o komiteen ved Lars Børre Hallem 
- Sesongen er ferdig, postene plukkes nå inn. 
- Ser ut til at det er litt mindre deltagelse enn i fjor, men fortsatt bra. 
- Det jobbes med å lage en treårsavtale med Sparebank1 angående sponsing.  
- Diplomer fases ut, til fordel for en digital løsning.  

Planer for neste år er allerede på gang  
 
 

Mediakomiteen ved Margrete Skjerve 
- Skal starte med arbeid med Meldeposten. Alle oppfordres til å sende inn innlegg. 
- Det har vært god synlighet i SOME gjennom hele sesongen 

 
Kartkomiteen ved Kurt Ove Melbye: 
- Reviderte kart for tur-o og klubbløp. 
- Mye jobb med NM-kartene 
- Videre arbeid med kart i Tromsdalen (første NM-arena) 
- Kartet på Ørmelen må oppdateres. 
- Etterspørsel etter skolekart, variabel kvalitet fra skole til skole. Bør oppdateres. 
 

 
Økonomi ved Karl Arne Melbye:  
- Utfordringer med økonomistyring under NM, men det ser ut til å bli et bra overskudd. 
-  

 
 

 


